	南台科技大學103學年度第1學期課程資訊

	課程名稱
	大二英文(一)

	課程編碼
	01N0520G

	系所代碼
	00

	開課班級
	夜四技休閒二乙 

	開課教師
	劉怡伶 

	學分
	2.0

	時數
	2

	上課節次地點
	二11 12 教室K302

	必選修
	必修

	課程概述
	Sophomore English



	課程目標
	Sophomore English aims to enhance students’ English proficiency from listening and reading practices, to develop strategies in dealing with listening and writing tasks, and to develop cultural understanding and critical thinking. 

	課程大綱
	延續大一英文課程，加強單字能力、增加口語與寫作練習份量，並進一步加強英文能力檢定測驗之準備工作。

	英文大綱
	1. During the course, the students explore real world issues, discuss academic topics, and study content-based and thematic materials.  

2. Students' English proficiency of four skills can be built up gradually.

3. Students learn tools that promote critical thinking skills crucial to success in the academic world. 



	教學方式
	

	評量方法
	

	指定用書
	Interchange (Level 1)

	參考書籍
	

	先修科目
	

	教學資源
	

	注意事項
	1.  小考缺考不得補考（請假請證明），若缺考該次成績以零分計。 

2.  上課遲到。睡覺，聊天，講電話（上課禁止使用3C產品），未帶教科書或講義者，勸導不聽則每次扣總成績 2分。

3.  本學期課程缺席超過4小時者, 每多出一小時扣總成績2分。所有正當理由請假請付上證明文件，本課堂不接受口頭請假。

4.  禁用非法拷貝教科書，但可使用二手書籍。使用拷貝教科書者，學期分數以零分計。



	全程外語授課
	0

	授課語言1
	華語

	授課語言2
	英語

	輔導考照1
	全民英檢

	輔導考照2
	多益
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